

About Exhibitors JAPAN PAVILION

6-8 March 2024

国家会展中心(上海) National Exhibition and Convention Center (Shanghai) **Hall 5.1**









5.1 **D60**

有限会社服部商会/ 珥梵(上海)贸易有限公司

GRANTEX CN & VN / HATTORI SHOKAI CO., LTD. / SHANGHAI G-ALPHA INTERNATIONAL CO., LTD.

●主 产: 棉 ●Major Product: Cotton



以上海和胡志明为据点,开展面料品牌GRANTEX的现货服务。

We are the fabric company main inventory sales in SHANGHAI and HO CHI MINH CITY.

5.1 D63 KAWAGOSHIMASA CO., LTD.

KAWAGOSHIMASA CO., LTD.

● 主 产: 合成纤维 ● Major Product: Synthetics

川越政是一家纺织品贸易公司,我们有各色原料库存,可以对应从 剪码布到单卷出售的布料。我们经验丰富的员工将快速地找到您想要 的布料。

我们与日本各布料产地紧密联系,经营具有吸引力的优质面料。 我们专注于北陆的尼龙和涤纶织物,尾州的羊绒面料和西胁的棉织物, 也拥有丰富的独创面料。

我们还可以接待您前往各处面料产地。

我们在上海(成衣部门)、越南和伦敦也设有办事处,可以开展国际贸易。

Kawagoshi Masa is a textile trading company that stocks original fabrics in various colors and our fabrics are available for purchase from just 1 roll. Our experienced staffs can quickly find out the fabric you want. We're working with lots of fabric manufacturing areas, so we're handling the high-quality and attractive fabrics. We specialize in woven Nylon and Polyester from Hokuriku, Wool from Bishu, Cotton from Nishiwaki and developing bespoke fabrics. We also have bases in Shanghai(product manufacturing), Vietnam and London, so we can make international transactions.









JTO Link





5.1 **C84**

辉罗丽株式会社/ 辉罗丽贸易(上海)有限公司

KIRARI CO., LTD / KIRARI(SHANGHAI) CO., LTD

●主 产: 合成纤维 ● Major Product: Synthetics

日本进口,全色现货,一卷起订,3天交货。

High-quality fabric from Japan, all in stock, delivered in 3 days in China

_<u>5.1</u> **E71** KOKKA CO., LTD./ 新翔国华商贸(上海)有限公司

KOKKA CO., LTD. / KOKKA TRADING (SHANGHAI) CO., LTD.

●主产:棉 ●Major Product: Cotton

自主设计,原装印花,面料为中心,承担风险的现货出售。日本生产的面料。

Self-design. Original Print. Risk-Bearing. Inventory Sales. Made-in-Japan Fabric.













C64 KOWA COMPANY, LTD.

KOWA COMPANY, LTD.

●主产:棉 ●**Major Product**: Cotton

与CORDURA尼龙的复合素材NYCO、注重超长棉的面料、追求 环保的商品系列等展示独特的世界观。

We develop a compound fabric; called NYCO using CORDURA nylon, as a fabric leveraging extra-long staple cotton, alongside a collection pursuing ecology, all of which represent our unique worldview.

5.1 **D61**

倉敷紡績株式会社/ 仓纺贸易(上海)有限公司

KURABO INDUSTRIES LTD. / KURABO SHANGHAI CO., LTD.

●主产:棉 ●**Major Product**: Cotton

以日本生产的棉、麻等天然面料为主要商品,针对不同客户的需求, 制定方案提供舒适感的提案。

With cotton, hemp and other natural fabrics produced in Japan as the main commodities, we will develop programs to provide comfort proposals according to the needs of different customers.













E79 桑村繊維株式会社/ 上海桑村商贸有限公司

5.1

KUWAMURA CO., LTD. / SHANGHAI KUWAMURA CO., LTD.

●主产:棉 ●**Major Product**: Cotton



天然纤维 配色独特 日本在库 一卷起售 可人民币结算

- · Original design and colours using natural fibre
- Stock available in Japan / orders from single rolls onward accepted
- Chinese yuan accepted for payment

<u>5.1</u> **D62** 前多株式会社

● 主 产: 合成纤维 ● Major Product: Synthetics

1958年设立在日本北陆的公司。底下有3家织布厂。

Founded in 1958, we are one of the mill converters in the Hokuriku area, with three weaving factories in our group.













_<u>5.1</u> **D64** 丸佐株式会社 ^{MARUSA CO., LTD.}

● **主 产**: 合成纤维 ● **Major Product**: Synthetics



利用我们「从一根纱线到成品」可一条龙式的企画 · 销售优势,始 终如一为客户提供最高服务以及最新商品。 丸佐柱式会社是东丽集团旗下的纤维专门商社。

We are a trading company and a member of the Toray Group, specializing in textiles. While optimally exploiting our status as a manufacturer-affiliated trading company, we can make original value-added fabrics and garments and provide our customers with valuable services.





● 主 产: 棉 ● **Major Product**: Cotton

該公司根據「探舊創造新」的思想設計和製造自己的天然面料系列

The company designs and manufactures its own collections of natural fabrics based on the thoughts of 'Visiting Old, Creating New











^{5.1} D65 MONA KNIT CO., LTD.

MONA KNIT CO., LTD.

●主 产: 针织品 ● Major Product: Knitted fabrics



Monaknit设计生产独特的提花针织面料。日本生产。我们供应 许多知名品牌。

Monaknit manufactur original knit jacquard knit fabrics in Japan. Our fabrics are used by luxury fashion brands.

_<u>5.1</u> **D55** MORIRIN CO., LTD. / 上海茉莉林纺织品有限公司

MORIRIN CO., LTD. / SHANGHAI MORIRIN TEXTILE CO., LTD.

●主 产: 毛 ●Major Product: Wool



MORIRIN公司经过350年的不断创新所具备的独自素材开发技术,使独特的纱线得到广泛应用。

Contemporary fabrics with our original yarns; developed by unique techniques nurtured over Moririn's 350-year history.











<u>5.1</u> **D80** 日毛集団(日毛织物)

NIKKE TEXTILE CO., LTD.

Major Product: Wool

● 主 产: 毛



日毛是日本知名的羊毛面料生产厂家,在青岛拥有工厂。 日本和青岛工厂生产的面料皆以【时尚・个性】获得了国内外服装业 界人士的公认。

- •日本业界名列前茅的毛纺面料厂家
- ・本公司实现一条龙生产服务(纺纱、织布、染色后整)
- ・2次获得PV AWARD大奖(Premier Vision Paris)

NIKKE is the biggest wool fabric supplier in Japan, with factories domestically and in China (Qingdao). It also produces "Unique & Beautiful" fabrics that are widely acclaimed by fashion experts in the know worldwide.

- A leading WOOL Fabric Supplier in Japan
- With an integrated production system in its own factory (Spinning/Weaving/Dyeing/Finishing)
- Two-time PV (Première Vision) Award Winner





★新参展商★ New exhibitor

JTO Link

●主 产: 麻 ● **Major Product**: Linen-Ramie

我们会以合理的价格为您提供日本产的各种布料。

Dealing with a variety of special fabrics made in Japan on reasonable price.







List of companies [®]







E83 柴屋株式会社/ 佳姆(上海)国际贸易有限公司 SHIBAYA CO., LTD.



● 主 产: 棉 • Major Product: Cotton

5.1

致力于手感优越的原创梭织产品的开发、制造和销售。 所有的产品都有现货,1卷(1m)起售,大多数商品是日本制的。

We produce original and very trendy woven fabrics with all items in stock; mostly made in Japan and on sale from a single roll (or from 1 m for samples).

E91 SHINDO CO., LTD./



新道良質(上海)贸易有限公司

SHINDO CO., LTD. / SHINDO KNIT & TEXTILE SHANGAHI TRADING CO., LTD.

● 主 产: 服饰资材-胶带

5.1

• Major Product: Garment Accessories-Tape

S.I.C.(SHINDO ITEM CATALOG) 是本公司的原创品牌。该品 牌的基本商品数达722种,按不同的颜色和宽度计算,常规商品将达 到41,069种左右。

Our original brand, the SHINDO Item Catalog (SIC) is comprised of over 720 item numbers, not counting size and color variations. If one were to include every product variant, the total number of item is 41,000.













5.1 **C72**

双日时装株式会社/ 双日奔時代(上海)贸易有限公司

SOJITZ FASHION CO., LTD. / SOJITZ VANCET (SHANGHAI) TRADING CO., LTD.



● 主 产: 棉 ● **Major Product**: Cotton

「奔时代[®]」现经营的全部商品的花型、颜色是由日本双日时装 株式会社设计提供,按日本JIS标准在中国生产,原料优良、染色牢固、 质量高超、供给稳定、以适应小批量,即期供货的市场需要。

We have a full stock of $\langle \text{VANCET}^{\circledast}\rangle$ and $\langle \text{SEVENBERRY}^{\circledast}\rangle$ and thanks to our no minimum policy, quick service and reasonable prices, can deliver nationwide in Japan.

5.1 C92 SOLOTEX



● 主 产: 功能纤维 ● Major Product: Functional

我们将展出帝人独自开发、使用SOLOTEX的面料和成品.

We exhibit SOLOTEX textile and cloths collections which TEIJIN FRONTIER Originally developed .









wear the manufacture water

5.1 E75 太陽貿易有限公司 SUN FASTENING SYSTEMS CO., LTD.

● 主 产: 服饰资材 ● Major Product:Accessory-Buttons



SUNGRIP是日本制,全自动生产,无废料,低成本,高竞争力的 商品。

SUN GRIP, produced in an environment-friendly method with almost zero waste, is hygienic, low-cost, and competitive product produced by robots. Made in Japan.

5.1 **C56**

株式会社三维尔/ 灿日泉(上海)贸易有限公司

SUNWELL CO., LTD. / SUNWELL (SHANGHAI) CO., LTD.

● 主 产: 合成纤维 ● Major Product: Synthetics

快反现货,供应全球,优质服务,满足所需。

Using various fresh stock, fasten your plan, lower your risk, and create business opportunities for you. "Sunwell Stock Service"







JTO Link





5.1 **C80**

泷定名古屋株式会社/ 泷定纺织品(上海)有限公司

TAKISADA-NAGOYA CO., LTD. / TAKISADA (SHANGHAI) CO., LTD.

● 主 产: 功能纤维 ● Major Product: Functional

主推日本产的女装男装面料。大部分有现货。

We exhibit as Takisada Nagoya, the Takisada Shanghai group and handle various high-quality textiles for menswear and ladies wear.

5.1 D76 TAKU EDGE LLC

●主 产: 麻 ● **Major Product**: Linen-Ramie

提供用传统技术以现代解释创出的不分年龄的织物。

We are creating genderless fabrics with expressive unity and reinterpreting traditional technicity with modernity.













5.1 **C70**

田村駒株式会社/ 田村驹(上海)纺织品有限公司

TAMURAKOMA & CO., LTD. / TAMURAKOMA (SHANGHAI) CO., LTD.

● 主 产: 棉 ● **Major Product**: Cotton



1894年创业 致力: 企划 推荐 立志: 纤维界龙头企业

Since 1894, we have created and spearheaded the history of the textile industry, leveraging the strengths of our company in "planning and proposals".

5.1 D69 Teenfeng

●主 产: 丝绸 ● Major Product: Silk



擅长真丝, 混丝产品的开发和生产, 同时为国内外客户提供富有 特色的多品类日本产面料。

Specializing in the development and production of real silk and mixed silk products, while providing customers at home and abroad with a variety of distinctive Japanese fabrics







List of companies ⁽³⁾







5.1 D72 THE ONE CO., LTD. THE ONE CO., LTD.

● 主 产: 棉 ● **Major Product**: Cotton



与日本各产地直接计划开发。到量产为止的彻底的统一管理。 其他公司没有出现的特殊加工定评。也可以购买中国制成品。

Plan & development with various production teams in Japan Directly. Unified management until mass production. Special processing evaluations that did not appear in other companies. finish products made in china are available.

5.1 **D70**

丰岛株式会社/ 丰岛国际(上海)有限公司

TOYOSHIMA & CO., LTD. / TOYOSHIMA INTERNATIONAL (SHANGHAI) CO., LTD.

●主产:棉 ●Major Product: Cotton

JTO Link

Πé

我社将展示为2024年度开发的新面料。

We are exhibiting newly developed textiles for the coming year.







List of companies (1)







<u>5.1</u> **E69** 宇仁纤维株式会社

● 主 产: 合成纤维 ● Major Product: Synthetics



有这些都是在日本制造的。有各种织物、为客户提供服务。

All made in Japan. Including small batches and abundant variety. Quick delivery.



展商推荐面料可以在"JFW Textile Online SALON (JTO)"上搜索、收集信息。 无论何时何地,请在需要的时候获取所需要的纺织素材信息,运用到纺织商务活动中。

JFW Textile Online Salon (JTO) enables you to search and get digitalized information on textile collection presented by exhibitors.

Take full advantage of this for your textile business to retrieve your targeting textile information whenever and wherever you need.

TO access the official website QR code



intertextile SHANGHAI apparel fabrics Spring Edition 2024